
 Město Příbor O s a d n í  v ý b o r  m í s t n í  č á s ti  H á j o v

Zápis č. 8
z jednání Osadního výboru v Hájově dne 24. června 2019

Přítomní členové OV: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová 

Petra

Omluvení členové OV: Böhm Petr

Hosté: 0

Program:
1. Zahájení zasedání a schválení programu

2. Plán práce na 2. pololetí 2019

3. Dotazy, připomínky, požadavky OV

4. Kulturní a společenské záležitosti

5. Usnesení

1. Zahájení zasedání a schválení programu

Předseda OV p. Sýkora přivítal přítomné členy Osadního výboru a zahájil jednání OV. Požádal členy OV o schválení

programu schůze dle předchozí pozvánky:

Hlasování: 
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra
Proti: 0
Zdržel se: 0

Program schůze byl schválen

2. Plán práce na 2. pololetí 2019

Předseda OV představil plán práce na 2. polovinu roku 2019 – viz příloha

Hlasování OV o plánu práce na 2. pololetí roku 2019  
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra
Proti: 0
Zdržel se: 0

Plán práce na 2. pololetí roku 2019 byl schválen

3. Dotazy, připomínky, požadavky OV a občanů

Příprava poutě na Hájově -  hudbu zajistil p. Petr Böhm, ostatní je vše zajištěno – OV a KDU ČSL

Pan Sýkora informoval o uskutečněné schůzce s ředitelem firmy PVC Okna panem Ondřejem, který informoval o

četnosti nákladní dopravy do firmy. Zásobování firmy zajišťují 2-3 nákladní automobily s návěsem týdně, dále pak

jednou až dvakrát denně zásobují firmu externí dopravci typu PPL, GEIS apod. Co se týče kamionové dopravy, P.

Ondřej nevidí jako reálnou možnost, že by jezdily kamióny s návěsem směrem od hájovského dvora kvůli zatáčce

u Žabenských. Trasy externích dopravců ovlinit nemůže, jedná se o různé řidiče a veřejnou komunikaci. Zatím asi

nebude třeba řešit nějaká opatření. V případě zhoršení dopravní situace bude probíhat další jednání.

Pan Bordovský navrhl nově nalajnovat hřiště na výletišti. Bude řešit p. Sýkora s p. Pavelkou.

Pojízdná prodejna má od července končit s rozvozem na Hájově a občané jsou z toho znepokojeni. Je to již jediná

možnost, jak si mohou nakoupit a již si na tento způsob nákupu zvykli
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Osadní výbor požaduje po městě podporu pro zachování prodeje 

Hlasování:

Hlasování OV o zajištění podpory zachování pojízdné prodejny na Hájově : 
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra
Proti: 0
Zdržel se: 0

Paní Kuchařová informovala o proběhlém dni dětí, proběhlo vše v pořádku.

Stále není umístěn požadovaný kontejner na sklo pod kopcem u p. Kuchaře, popřípadě je špatně umístěn na

místě u školky

Požadavek p. Šrámka na městskou policii - četnost kontrol na cestě od Pořadí ke Dvoru

Oprava chodníkového tělesa od hospody k p. Jalůvkovi – je již stanoveno omezení používání chodníku a bude

probíhat oprava od začátku července

Osadní výbor požaduje informace k dopravním omezením přes obec po dobu opravy – harmonogram a řešení

obslužnosti

Opětovné řešení pozemku p. Špačka – havarijní situace stromů na jeho pozemku p.č. 38/2 v k.ú. Hájov – viz  foto

Příloha č. 1

P.  Matula  Vlastimil  požaduje  odstranit  nefunkční  sloup  bývalého  rozhlasu  na  a  odstranění  černé  skládky  z

pozemku. Jedná se o pozemek v katastru obce Rychaltice, konkrétně parcela č. 891 – viz. Foto Příloha č. 2

Občané na kopci si stěžují, že z pozemku paní Poláčkové parcela č. 30 vytéká vždy několik dní (3 – 4) po dešti

proud vody, který stéka na okolní pozemky – lze nějakým způsobem tento problém řešit? Viz. Foto příloha č. 3

Osadní  výbor  požaduje  výměnu  přístřešku  zastávky  Hájov  ČSSS  (u  Dvora)  za  nový.  Stávající  přístřešek  je  v

havarijním stavu a při dešti do něj zatéká.

4. Kulturní a společenské záležitosti 

13.7.2019 – pořádají ČZS (zahrádkáři) tradiční posezení při guláši

20.7.2019 – pořádají SDH (hasiči) tradiční letní večer

5. Usnesení 

        OV schválil plán práce na 2. polovinu roku 2019

        OV požaduje po městě podporu pro zachování prodeje pojízdné prodejny

        OV požaduje umístit kontejner na sklo na vymezené místo pod kopcem (naproti p. Kuchaře).

        OV požaduje informace k dopravním omezením přes obec po dobu opravy – harmonogram a řešení obslužnosti

        OV požaduje být VŽDY informován úředníky města o akcích a činnostech probíhajících na území obce.

        OV požaduje výměnu zastávky Hájov ČSSS (u Dvora) za stejný typ jako jsou po celé obci

        OV požaduje řešení problémů na Kopci – viz přílohy

Hlasování o výše uvedeném usnesení OV: 
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra
Proti: 0
Zdržel se: 0

Usnesení OV bylo schváleno

Zapsal: Pavel Kocourek

Hájov
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28. června 2019  Ing. Ondřej Sýkora
předseda osadního výboru

Příloha
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Příloha č. 2
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Příloha č. 3
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